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Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 25.09.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Woclawek

Zwracartsig z uprzejmq proSb4 w imieniu mieszkaric6w

woclawka o przeglgd wszystkich drzew w poblizu ulic i chodnik6w.

Zuwaginabezpieczefistwo pieszych i pojazd6w nalezy usuned suche

galgzie z drzew.

Proszg r6wnieZ dokona6 ptzegl4dumlodych drzewek, uschnigte

zastqpil nowYmi nasadzeniami.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'

Zpowrlaniem
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